
Protokół nr 31/VIII/2021

z obrad XXXI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia  09 lipca 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00
Zakończenie obrad – godz. 11:40

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,
Dyrektor  GOKSiR  Leszek  Orczykowski,  Kierownik  ZGKiM  Pan  Karol  Kozak  oraz  Pan
Marcin Skalski – radca prawny świadczący usługi dla Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady jest
obecny.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności stanowi
załącznik nr 1 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie  na rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  wznoszenia,  cofania  i  zbywania

udziałów i akcji przez wójta - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania prawa pierwokupu nieruchomości gruntowej

niezabudowanej od osoby prywatnej - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziału przedszkolnego w Szkole 
Podstawowej im. Ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 w
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Przedszkole Publiczne w Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 oraz utworzenia Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 - referuje  Pan Błażej 
Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  im.  Kunegundy

Pawłowskiej  w  Trąbkach  Wielkich  poprzez  zmianę  siedziby i  likwidację  oddziału

przedszkolnego - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Przedszkola  im.  Jana  Brzechwy   w

Trąbkach Wielkich poprzez przeniesienie jego siedziby - referuje  Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny jednostki  paliwa  w  Gminie

Trąbki Wielkie na rok szkolny 2021/2022 - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr 100/XIV/2014 Rady Gminy Trąbki Wielkie w

sprawie powołania Gminnej Rady Seniorów w Trąbkach Wielkich oraz nadania jej

Statutu

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych

w obrębie geodezyjnym Warcz- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych

w miejscowości Ełganowo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 

w miejscowości Kleszczewo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 

w obrębie geodezyjnym Sobowidz - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w

miejscowości Łaguszewo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

17. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

18. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

19. Spotkanie  z  przedstawicielami  gminy  partnerskiej  Markt  Uehlfeld  –  IX  rocznica

podpisania partnerstwa między gminami;

20. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt  Gminy –  wnioskuje o zdjęcie  z  dzisiejszego porządku obrad punktu 13 tj.  podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w miejscowości
Kleszczewo. Kolejno zgłosił uwagę do punktu 15 - dotyczącą brzmienia tytułu uchwały. Tytuł
tej  uchwały  m.in.  brzmi:  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
nieruchomości położonej w miejscowości Łaguszewo a z uwagi, że Gmina sprzedaje tylko
udziały,  tytuł  ten  powinien   brzmieć:  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
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sprzedaż  udziałów  w  nieruchomości  położonej  w  miejscowości  Łaguszewo -  prosi  o
naniesienie tej zmiany, zarówno w tytule uchwały jak i w punkcie 15 dzisiejszego porządku
obrad.

Przewodniczący   Rady Gminy - zapytał, czy ktoś wnosi jeszcze jakieś uwagi do dzisiejszego

porządku  obrad.  Uwag  nie  zgłoszono.  Kolejno  zapytał  radcę  prawnego  Pana  Marcina

Skalskiego, czy zgłoszoną zmianę tytułu uchwały Rada powinna przegłosować.

Radca Prawny Marcin Skalski – poinformował, że jeżeli jest wspólna zgoda Rady, to można

nanieś tę zmianę bez konieczności jej głosowania. 

/Rada nie wniosła sprzeciwu w sprawie naniesienia zmiany w brzmieniu tytułu uchwały/. 

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie wykreślenie z porządku obrad punktu

13 tj. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w

miejscowości Kleszczewo.

W głosowaniu udział bierze 15 Radnych.

Zapytał, kto jest za wykreśleniem w/w uchwały z dzisiejszego porządku obrad.  

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wykreśleniem przedmiotowej uchwały

z porządek obrad./Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący   Rady Gminy – poinformował, że zmienia się numeracja w porządku obrad

oraz brzmienie tytułu uchwały w punkcie 15 porządku obrad. Zapytał, kto jest za przyjęciem

porządku.

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi

zmianami./Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z XXX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.

W głosowaniu udział bierze 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  XXX sesji  zwyczajnej

Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie.  Szczegółowy  przebieg  glosowania  w  załączniku  do

protokołu.

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

7



Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała zmiany ujęte w uchwale.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy.

Radny   Sławomir Mazurek – zapytał o załącznik nr 5 dotyczący Rościszewa, zwracając uwa-
gę, że wielkość kwoty tej ciągle zmienia się, nie wiadomo ile dała Gmina a ile jest z covidu.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy tłumaczył poszcze-
gólne kwoty wynikające z funduszu własnego, czy z środków covidowskich. Tłumaczył, że
cały czas obowiązuje zasada jeżeli chodzi o budowę dróg gminnych tj. 1 zł. do 3 zł. 

Radny Jan Selka – zapytał w jakim czasie zostanie ogłoszony przetarg na budowę drogi z płyt
Yomb.
Wójt Gminy – podał, że przetarg zostanie ogłoszony w przyszłym tygodniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakie pytania do zmian budżetu gminy.
Pytań nie zgłoszono. Zwrócił uwagę, że nie dziwi go ten fakt z uwagi na to, że w dniu wczo-
rajszym na posiedzeniu komisji wspólnie zmiany te były szczegółowo omówione.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXXI/262/2021 w

w/w sprawie./Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata
2021-2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;.
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy – poinformowała,  że  w uchwale  tej  zostały ujęte
zmiany,  które  zostały wprowadzone w uchwale  zmian budżetu  Gminy na  2021r.  Kolejno
odczytała uzasadnienie do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał Przewodniczącego Komisji Ekonomicznej i Rozwoju
Gospodarczego Pana Mariana Płotkę, czy chciałby coś w tym temacie powiedzieć. 
Radny  Marian  Płotka  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie  – poinformował, że temat był szczegółowo omówiony w dniu
wczorajszym na posiedzeniu komisji wspólnej, nic nie ma do dodania. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/263/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 4. Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zasad  wznoszenia,  cofania  i  zbywania
udziałów i akcji przez wójta - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

  /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/264/2021  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wykonania  prawa  pierwokupu  nieruchomości
gruntowej  niezabudowanej  od osoby prywatnej  -  referuje   Pan Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

  /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Z przed-
stawionych informacji wynika, że przedmiotowa sprawa dotyczy nieruchomości położonej w
Gołębiewie Wielkim. Wójt chciałby z tego prawa skorzystać ponieważ cena jest atrakcyjna.
Ma nadzieję, że z tej działki uda się w przyszłości wydzielić dwie działki budowlane i będzie
można je kolejno sprzedać. Prosi o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał Przewodniczącego Komisji Ekonomicznej i Rozwoju
Gospodarczego Pana Mariana Płotkę, o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 
Radny  Marian  Płotka  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie – poinformował, że komisja pozytywnie opiniowała powyższy
projekt uchwały. Komisja jest za kupnem działki.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/265/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziału przedszkolnego w Szkole
Podstawowej im. Ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 w
Przedszkole Publiczne w Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 oraz utworzenia Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Mierzeszynie  przy ul.  Wolności  19 -  referuje   Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Pan   Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Z infor-
macji wynika, że założenie jest następujące, oddzielna jednostka – przedszkole w Mierzeszy-
nie i oprócz tego założenie zespołu szkolno – przedszkolnego. Skutkuje to tym, że zwiększy
się dla Gminy subwencji przedszkolna dla przedszkola, jest to zmiana korzystna. Prosi o pod-
jęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Zwrócił uwagę,
że temat omawiany był w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji wspólnej i był on szero-
ko przedstawiony przez Panią Patrycję Jereczek Kierownika Zespołu Oświaty.  
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/266/2021  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Kunegundy
Pawłowskiej  w  Trąbkach  Wielkich  poprzez  zmianę  siedziby  i  likwidację  oddziału
przedszkolnego - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

  /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Zwrócił się do Radnej Wiolety Frydrych  Przewodniczącej Komisji Kultury Oświaty Sportu i
Zdrowia z prośbą o zabranie głosu w tym temacie.
Radna Wioleta Frydrych – podała, że w uchwale tak naprawdę zmienia się w zasadzie tylko
adres szkoły i następuje likwidacja oddziału przedszkolnego. Innych zmian nie ma. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/267/2021  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola im. Jana Brzechwy  w
Trąbkach Wielkich poprzez przeniesienie jego siedziby - referuje  Pan Błażej Konkol
Wójt Gminy;

  /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Uchwała
ta tak jak w poprzedniej uchwale  dotyczy zmiany organizacyjnej.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/268/2021  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie
Trąbki Wielkie na rok szkolny 2021/2022 - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

  /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały podając, że
zadaniem własnym gminy jest ustalenie średniej ceny paliwa, oleju napędowego na rok szkol-
ny, aby dzieci mogły być dowożone do szkoły. Propozycja jest taka, aby przyjąć średnią cenę
jaka jest obecnie w jedynej na terenie gminy stacji paliw tj. 

 średnia cena benzyny 95 w kwocie 5,49 zł. za litr;
 średnią cenę ON Diesel w kwocie 5,35 zł. za litr;
 średnią cenę LPG w kwocie 2,29 zł. za litr. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/269/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 10. Podjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  nr  100/XIV/2014  Rady  Gminy  Trąbki
Wielkie  w  sprawie  powołania  Gminnej  Rady  Seniorów  w  Trąbkach  Wielkich  oraz
nadania jej Statutu.

  /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.
Radny Władysław Kanka Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw
Społecznych oraz Przewodniczący Rady Seniorów – stwierdził, że gminne rady seniorów to
rozwiązania zupełnie nowe w strukturach samorządów. Dopiero większe gminy decydują się
na proces tworzenia rad seniorów. Na terenie Gminy Trąbki Wielkie  rada seniorów zaistniała
w 2021r. jeszcze przed ukazaniem się przepisów. Gminy niechętnie je tworzą ponieważ usta-
wa traktuje sprawę fakultatywnie, czyli Gminy mogą utworzyć, ale nie muszą. Kolejna spra-
wa dotyczy problemu z wyłanianiem składu tej rady. W ustawie jest zapis, że członków wyła-
nia się z pośród organizacji seniorskich, a nas - z wyjątkiem klubów seniora -  takich organi-
zacji seniorskich nie ma i zostało zaproponowane, że z pośród uczestników klubów seniora
należy wyłonić radę. Uważa, że jest to jedyne słusznie rozwiązanie i chciałbym, aby rada
gminy tę uchwałę podjęła. 
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Przewodniczący Rady Gminy – podziękował za ten głos. Kolejno spytał, czy są jeszcze jakieś
uwagi. Przypomniał, że na komisji dyskutowaliśmy o czasie kadencji  tej rady jest propozycja
4 lata, były głosy, aby trwała ona jednak 5. 
Radny Władysław Kanka  – uważa, że czteroletnia  kadencja trwania rady seniora, to okres
właściwy. 

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/270/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonych w obrębie geodezyjnym Warcz- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że
teraz następuje cykl uchwał dotyczący sprzedaży nieruchomości gminnych. Działka w War-
czu dotyczy działki przeznaczonej pod zabudowę jednorodzinną. Prosi o podjęcie powyższej
uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Radny  Marian  Płotka  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie – poinformował, że komisja EiRG opiniowała pozytywnie pro-
jekt w/w uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr  XXXI/271/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonych w miejscowości Ełganowo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

  Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Z przed-
stawionej informacji wynika, że działki mieszczą się koło kościoła w Ełganowie, lokalizacja
jest bardzo dobra. Wójt osobiście uważa, że znajda się chętni którzy te tereny zakupią. Prosi o
podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
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Radny  Marian  Płotka  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gmin  y Trąbki Wielkie – poinformował, że komisja opiniowała pozytywnie projekt w/w
uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/272/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonych  w  obrębie  geodezyjnym  Sobowidz  -  referuje   Pan  Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Projekt
uchwały dotyczy działek położonych nad jeziorem w Sobowidzu. Działki są z przeznacze-
niem pod część rekreacyjną i wszystkie są uzbrojone. W sumie jest 29 działek, sprzedaż bę-
dzie następowała etapowo. Wójt prosi o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Radny  Marian  Płotka    Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie – poinformował, że działek jest ok. 29 powierzchnia  do 5 arów,
obejmujących teren wokół jeziora. Komisja opiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/273/2021  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  udziałów  w
nieruchomości położonej w miejscowości Łaguszewo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

  /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Radny  Marian  Płotka  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki   Wielkie – poinformował, że komisja dokonała wizję lokalną na tej dział-
ce i pozytywnie opiniuje, aby dokonać sprzedaży tych udziałów.
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Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/274/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonych w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Uchwała
dotyczy 3 nieruchomości. Jedna działka, która położona jest przy ul. Rzemieślniczej jest prze-
znaczona pod zabudowę usługowo – jednorodzinną a dwie pozostałe przeznaczone są pod bu-
downictwo jednorodzinne. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Radny  Marian  Płotka  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego
Rady Gminy Trąbki Wielkie  – poinformował, że komisja pozytywnie opiniuje projekt w/w
uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXI/275/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 16. Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami  Rady
Gminy.           

Wójt  Gminy poinformował  o  podjętych  zarządzeniach  w  sumie  2  oraz  o  ogłoszonych
przetargach tj: 

- przetargi na przebudowę odcinka drogi gminnej Postołowo – Ełganowo;

- przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej sieci w Kłodawie, umowa jest podpisana, było 6
ofert. 

- przetarg dotyczący przebudowy ulicy Łąkowej w Mierzeszynie, było 8 ofert. 

- przetarg na budowę ośrodka w Mierzeszynie, było 8 ofert, umowa jest już podpisana.
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- przetarg dotyczący budowy oświetlenia w miejscowości Kłodawa przy ul. Powiatowej, 

- przetarg na kanalizację w Sobowidzu, na uzupełnienie, ale został on unieważniony.

- przetarg na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Sobowidz. 

Poinformował również, że uczestniczył w :

- uroczystościach 50 lat pożycia małżeńskiego oraz 90+ urodzinach;

- spotkaniu Gminnej Rady Społecznej przy Ośrodku Zdrowia w Trąbkach Wielkich.

Wspomniał,  że  w  dniu  5  lipca  o  godz.  10:00  nastąpi  symbolicznie  otwarcie  mostu  w
Sobowidzu a na dzień  2.09.2021r. planowane są  Dożynki Archidiecezjalne.

Ad 17. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał o kanalizacje dla mieszkańców „cegielni”.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że   ta  cześć  gminy  zostanie  uzupełniona  o  brakująca
kanalizację i podłączona najprawdopodobniej w przyszłym roku;

Radny  Marian  Płotka –  zapytał  o  powód  unieważnienia  przetargu  na  kanalizację  w
Sobowidzu.

Wójt Gminy – podał, że powód był jeden - za niska cena.

Radny Jan Selka – zgłosił, że miały być odnowione granice przy ul. Jodłowej w Kleszczewie,
do  dnia dzisiejszego  są one nie  zrobione.  Prosi,  aby wznowić granice.  Kolejno podał,  że
działka nr 125/1 w Kleszczewie, będąca droga była kiedyś 6 metrowa, dzisiaj nie idzie nią
przejechać i w tym przypadku również prosi o wznowienie granic.

Wójt Gminy – stwierdził, że należy to sprawdzić, bo może wystarczy tylko okazać  granice -
słupki  są  a  właściciel  po  prostu  wyszedł  poza  swój  teren.  Podał,  że  służby  geodezyjne
sprawdzą, czy wystarczy tylko okazanie granic, czy należy je na nowo wznowić.

Radny Justyna Perka – zwróciła uwagę, że sprawa przystanków w Kaczkach stoi w miejscu.
Gmina  od  lutego czeka na  odpowiedź  z  powiatu  a  mieszkańcy  już  2  lata  czekają  na
usytuowanie  przystanków. Prosi o interwencje w tej sprawie. 

Przewod  niczący Rady Gminy – zaproponował 5 min. przerwę 

Po przerwie cały skład rady obecny.  W sesji ponadto uczestniczą przedstawiciele niemieckiej
gminy partnerskiej Markt Uehlfeld . 

Ad 18. Spotkanie z przedstawicielami gminy partnerskiej Markt Uehlfeld – IX rocznica
podpisania partnerstwa między gminami;

Wójt  Gminy –  podał,  że  partnerstwo  trwa  już  9  lat.  Przyjaźń  od  samego  początku  za
skutkowała  tym,  że  nawzajem siebie  odwiedzamy.  Rozpoczęliśmy również  nowy etap  w
naszym partnerstwie poprzez wymianę naszej młodzieży. Historia, która łączy nasze narody
jest trudna i myśli, że dzisiaj naszym i ich zadaniem jest to, aby ta przyjaźń jak najdłużej
trwała  i  już  nigdy nie  nastąpiło  to  co  kiedyś.  Kolejno  podał,  że  największym wspólnym
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projektem  obu  Gmin  była  budowa  samolotu.  Powstały  dwa  takie  same  projekty,  które
usytuowane zostały i  na trenie naszej Gminy przy placu Płażyńskiego jaki i na terenie gminie
Markt Uehlfeld. 

Kolejno oddał głos Burmistrzowi Gminy Wernerowi Schtotcher. 

Burmistrz Gminy Markt    Uehlfeld – przywitał wszystkich serdecznie podając, że bardzo się
cieszy, że po 1,5 roku przerwy z uwagi na panująca pandemię mogli dzisiaj przyjechać do
Gminy Trąbki Wielkie. Przywieźli ze sobą książkę - 20 lat współpracy niemiecko – polskiej
na terenie województwa pomorskiego.  Książka jest  ze specjalną dedykacją dla Wójta Gminy
oraz dla autora projektu samolotu. 

Kolejno szerzej opowiedział o książce. Z przedstawionej informacji wynika, że w środku w
książce  jest  kartka  z  notatką;  „Szanowni  Panie/Panowie,  drodzy  czytelnicy  przed  wami
współpraca 20 lat  niemiecko – polska”.  Książka zawiera opis o konkretnych osobach i  o
konkretnej współpracy. Opis o Trąbkach Wielkich  zaczyna się na stronie 63.  Książka pisana
jest w dwóch językach: polsko – niemieckim. 

Z zebranych w tej książce informacji wszystko wskazuje na to, że obie gminy i wspólna nasza
współpraca  jest  bardzo  aktywna.  Burmistrz  skierował  podziękowanie  Radzie  Gminy  za
wszystkie inwestycje, które są prowadzone w Gminie.  Dodał, że po przeczytaniu książki,
będzie można zauważyć, że i Gmina Markt Uehlfeld i Gmina Trąbki Wielkie są najbardziej
aktywnymi gminami. Burmistrz zwrócił uwagę, że nasze gminy mają dwa partnerstwa: jedno
dotyczy gmin a drugie szkół. Przypomniał, że partnerstwo szkolne rozpoczęło się w 2017r.
dotyczy  oświaty  i  dyrektorów  placówek.  Przypomniał  również,  że  Wójt  Gminy  Trąbki
Wielkie wraz z Przewodniczącym Rady Gminy nalegali na to, aby ta współpraca była również
zalegalizowana i żeby były  podpisane odpowiednie dokumenty.  Osobiście uważa, że obie
gminy  idą  w  dobrym  kierunku.  Stwierdził,  że  w  przyszłym  roku  będzie  10  rocznica
współpracy Gmin oraz 5 rocznica współpracy szkół. 

Jeżeli  chodzi  o  niemieckie  placówki  oświatowe,  to  pandemia  miała  oddźwięk w każdym
regionie  na  terenie  Niemiec.  W  zeszłym  roku  musieli  zamknąć  zarówno  szkoły  jak  i
przedszkole.  Placówki  były  otwarte  w  przypadku  rodziców  z  zawodu  koniecznego  tj.
ratownicy, lekarze ale również sprzedawcy. Ci rodzice wymagali tego, aby ich dzieci były w
placówce. 

W Niemczech  obowiązywały  obostrzenia.  Szkoła  wymagała  odpowiedniej  przestrzeni  na
jedno dziecko oraz nauki zdalnej. Podczas tych obostrzeń odczucia każdego były bardziej
negatywne niż pozytywne. Takiego sposobu nauki musieli nauczyć się nie tylko dzieci, ale i
nauczyciele. Należało nabyć laptopy do tej pracy. 

W marcu w Urzędzie Gminy trzeba było wprowadzać kwarantannę, bo były zachorowania na
Covid.  Niezbędne  było  zabezpieczenie  pracowników  zajmujących  się  zabezpieczeniem
mieszkańców w wodę, aby ich nie zabrakło. Pracownicy zostali podzieleni na dwa zespoły i
po prostu się wymieniali i tak jest do dnia dzisiejszego. 

Jeżeli  chodzi o straż pożarną,  to  nie  przyjmowali  dodatkowych zleceń,  bo musieli  być w
gotowości.  
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Jeżeli  chodzi  o  sam  Urząd  Gminy,  to  był  on  całkowicie  zamknięty  dla  mieszkańców.
Mieszkańcy mogli kontaktować się tylko telefonicznie. Dzisiaj obsługuje się mieszkańców,
ale  tylko tych, którzy są umówieni. Każdy z pracowników otrzymywał test i mógł udać się
do lekarza na nieodpłatne sprawdzenie swojego stanu zdrowia. W zeszłym tygodniu infekcji u
nas już nie było. Przez cztery  tygodnie każdy obowiązkowo  wykonywania testu: zarówno
radny jak i pracownik. Na chwilę obecną ten obowiązek został zniesiony. 

Burmistrz jeszcze raz podziękował za zaproszenie. Podał z uśmiechem na twarzy, że  jest to
dla niego bardzo ważne i bardzo chciał spotkać się w 9 rocznicę swoich zaślubin. Powtórnie
skierował swoje serdeczne podziękowania do wszystkich członków rady i ma nadzieję, że
pandemia się wreszcie skończy i będzie można normalnie funkcjonować.  

W dalszej swojej wypowiedzi podał, że w dniu wczorajszym wędrowali po gminie i są mile
zaskoczeni  zmianami  jakie  tu  nastały.  Zauważyli,  że  powstało  bardzo  dużo  nowych  ulic
asfaltowych,  odwiedzili  nowe przedszkole  już  w  nowym budynku.  Stwierdził,  że  jest  to
bardzo  dobrze  przeprowadzone  przedsięwzięcie.  Podał,  że  rozmawiał  z  Panią  Dyrektor
Przedszkola, która  zachwalała komfort jaki jest w pracy zarówno dla nauczycieli jak i dzieci.
Pogratulował Wójtowi za to co robi zarówno dla tych najmłodszych jaki  i  dla starszych.
Życzy zarówno swojej Radzie jak i Radzie Trąbek Wielkich dużo siły i walki o dobre decyzje.

Wójt Gminy – podziękował za przekazane pozdrowienia. Podał, że jeżeli chodzi o pandemie,
to  w Polsce  ograniczenia  wyglądały podobnie,  chociaż  nie  były one  aż  tak  restrykcyjne.
Dzisiaj wychodząc na ulice w Polsce możemy powiedzieć, że tej pandemii  nie było. Wójt
również ma nadzieję, że pandemia zmierza ku końcowi i życzy  sobie i Burmistrzowi, aby
wspólne  partnerstwo dalej  się rozwijało.  Przekazał kolejno życzenia dla  Radnych Gminy
Markt Uehlfeld,  aby również  podejmowali  zawsze  trafne  decyzje  a  Burmistrzowi  życzył
dalszej determinacji zajmowania się Gminą i wygrania wyborów w przyszłym roku. 

Kolejno  o  głos  poproszono  Pana   Leszek  Orczykowski   Dyrektora  GOKSiR  celem
przedstawienia informacji w sprawie zakończenia konkursu małych trębaczy.

Pan  Leszek  Orczykowski  Dyrektor  GOKSiR  w  Trąbkach  Wielkich –  poinformował,  że
konkurs małych trębaczy w Trąbkach Wielkich odbył się po raz 6.  W tym roku w konkursie
tym uczestniczyło  141  osób. Dodał,  że  konkurs  ten  stał  się już  konkursem na  szczeblu
międzynarodowym bowiem  w  tym  roku  wystąpił  w  nim  m.in.:   Hiszpan,  mieszkaniec
Słowenii  oraz  czterech Chińczyków. Konkurs  odbył  się  w  sposób  zdalny.  Pan  Dyrektor
osobiście ma nadzieję, że mieszkańcy Gminy Uehlfeld w przyszłym roku przyjadą i również
wezmą w nim udział i zagrają hejnał Gminy Trąbek Wielkich.

Burmistrz Gminy Markt Uehlfeld  – poinformował, że niestety, ale z terenu Niemiec nikt nie
mógł  się  zgłosić  do  tego  konkursu  ponieważ  na  terenie  Niemiec,   w  czasie  pandemii
obowiązywały obostrzenia i nikt nie mógł grać w tym czasie na żadnym instrumencie nawet
nie odbywały się zajęcia muzyczne. 

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy i Wiceprzewodniczącym Rady Gminy
podziękowali Burmistrzowi za ufundowanie jednej z nagród dla tego konkursu. Dodatkowo
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 9 lat wspólnej współpracy oraz za przekazaną
w  dniu  dzisiejszym  książkę  20  lat  współpracy  polsko  –  niemieckiej  w  województwie
pomorskim. 
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Ad 20. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady -  zamknął XXXI zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim
za czynny udział. 

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXXI/262/2021 – XXXI/271/2021
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